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Raadsinformatiebrief
 
 
Betreft: haag Lange Vliet
 
 
Aan de leden van de gemeenteraad,
 
In de raadsvergadering van 10 februari 2025 zijn vragen gesteld over het herstel van gaten in de 
haag en het op termijn vervangen van de haag langs de Lange Vliet. In deze brief geven we u meer 
informatie over de stand van zaken betreffende dit onderwerp.
 
De haag
Langs de Lange Vliet staat een haag. Hoewel verwezen wordt naar ‘de haag’ is het geen 
doorlopend element, maar op diverse plekken onderbroken. Op de ene plek is de haag bijna twee 
meter hoog, op de andere wat lager. Het is bekend dat er diverse klachten zijn over lekke banden 
door doorns van de haag, die na het snoeien terug waaien op het fietspad. Naast overlast zorgt de 
haag ook, op plekken waar deze hoog genoeg is, voor een blokkade tegen de wind voor fietsers. 
Ook is het een herkenbaar element langs de weg.

Maatregelen
Om de overlast van de doorns tot het minimum te beperken, wordt het snoeiafval direct opgeruimd 
en eventueel losliggende kleine delen worden van het fietspad afgeblazen. Door de wind waaien er 
soms echter nog doorns terug op het fietspad. Indien nodig, worden de plekken waar de overlast het 
grootst is een keer extra geveegd na het snoeien.
 
Onderzoeken
Zoals eerder aangegeven starten wij binnenkort een ecologisch onderzoek naar de haag. Hierbij 
wordt bijvoorbeeld onderzocht of de haag een nest en/of schuilgelegenheid biedt voor vogels of 
(kleine) zoogdieren.

Als de onderzoeken afgerond zijn, wordt een plan opgesteld over de mogelijkheden en wensen voor 
de haag. Hierbij rekening houdend met de overlast, de ecologische waarde, de landschappelijke 
waarde en de toegevoegde waarde voor de windbescherming van de fietser.

Naast bovengenoemde punten is het belangrijk om rekening te houden met de wind. De wind die 
voor overlast zorgt, zorgt er ook voor dat het groot krijgen van een eventuele nieuwe haag, die 
voldoende de wind blokkeert lastig is. Ook de locatie van de haag, naast een weg, is van invloed op 
nieuwe beplanting. Strooizout maakt het bijvoorbeeld voor veel planten lastig om te overleven.

Al deze zaken dienen zorgvuldig afgewogen te worden, voordat de bestaande haag eventueel 
weggehaald wordt.



Toekomst
De raad wordt geïnformeerd over de uitkomst van de onderzoeken en de daaruit voortgekomen 
plannen. Verwacht wordt dat het eventueel herstel- en/of omvormingskosten vanuit het huidige 
beheergeld betaald kunnen worden.
 
Den Helder, 25 maart 2025.
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